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ZÁPISNICA  6   2010/2011 
ZO ZASADNUTIA KOLÉGIA DEKANA  D ŇA 29. 03. 2011 

 
 

Prítomní:  prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Dr. Ing. Jozef Peterka, prof. Ing. Peter Grgač, CSc., 
doc. Ing. František Horňák, PhD., doc. RNDr. Mária Mišútová, PhD., doc. Ing. Helena Vidová, PhD., 
prof. Ing. Jozef Janovec, DrSc., doc. Peter Košťál, PhD., prof. Ing. Koloman Ulrich, PhD., doc. Ing. 
Miloš Čambál, CSc., prof. Ing. Karol Balog, PhD., doc. Ing. Peter Schreiber, CSc., doc. Ing. Pavol 
Tanuška, prof. Ing. Jozef Sablik, CSc., Ing. Jaroslav Otčenáš, Ing. Jana Štefánková, PhDr. Kvetoslava 
Rešetová, PhD., Mgr. Elena Nemetzová, Ing. Peter Halada, Ing. Jaroslava Ďurišová, za ZR MTF STU: 
doc. Ing. Jozef Bílik, PhD.   
 

Program rokovania: 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá (dekan, prodekani) 
3. Rada riaditeľov 
4. Rada vedúcich odborov 
5. Rôzne 
 
Dekan fakulty prof. Moravčík privítal prítomných a zahájil zasadnutie Kolégia dekana MTF STU. 
V úvode oznámil personálne zmeny v súvislosti s vymenovaním doc. Ing. Františka Horňáka, PhD.  za 
prorektora STU- odvolal z funkcie prodekana MTF STU doc. Ing. Františka Horňáka, PhD. 
a poďakoval sa mu za vykonanú prácu v prospech fakulty. Zároveň poveril výkonom funkcie 
prodekana pre štúdium II. a III. stupňa doc. Ing. Petra Schreibera, CSc. a doc. Ing. Pavla Tanušku, 
PhD. poveril výkonom funkcie riaditeľa Ústavu aplikovanej informatiky, automatizácie  
a matematiky.  
 
1. KONTROLA PLNENIA ROZHODNUTÍ 

 

Rozhodnutie č. 25 KD 2010/2011 
KD rozhodlo, po doplnení hodnotenia publikačnej činnosti, o rozdelení finančných prostriedkov na 
osobné príplatky pre pedagogických zamestnancov od 01. 03. 2011. 
T: v závislosti od vyhodnotenia publikačnej činnosti ústavov v kategóriách špičková medzinárodná 
kvalita a medzinárodne uznávaná kvalita                         Z: PORO
         
Rozhodnutie č. 26 KD 2010/2011                 splnené 
 

Rozhodnutie č.  27 KD 2010/2011                         
KD nariaďuje pripraviť žiadosť o reakreditáciu ostatných študijných programov  do 31. 05. 2011. 
Z: študijní prodekani, riaditelia ústavov                          T: v texte 
 

Rozhodnutie č.  28 KD 2010/2011                            
KD nariaďuje v prípade nových garantov študijného programu do 31. 03. 2011 zaslať dekanovi 
fakulty návrh nového garanta študijného programu. 
Z: riaditelia ústavov                T: v texte 
 

Rozhodnutie č. 29 KD 2010/2011                        splnené  
KD nariaďuje v prípade nových garantov študijného programu pripraviť žiadosť do 31. 05. 2011. 
Z: študijní prodekani, riaditelia ústavov                          T: v texte 
 
Rozhodnutie č. 30  KD 2010/2011                                 splnené 
 
Rozhodnutie č. 31 KD 2010/2011                             splnené 
 

2. VYŠŠIE GRÉMIÁ   
 
Dekan fakulty informoval o: 

• hlavných bodoch rokovania s  rektorom STU doc. Ing. Robertom Redhammerom, PhD.,  
ktorého sa zúčastnil za prítomnosti prod. Peterku, ktoré sa uskutočnilo dňa 28. 03. 2011, 



ZÁPISNICA                      KOLÉGIUM DEKANA (KD) 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

STRANA: 2 / POČET STRÁN CELKOM: 5 

• spôsobe prerozdelenia finančných prostriedkov na jednotlivé fakulty STU. 
 
Prod. Grgač: 

• reagoval na rozdelenie finančných prostriedkov medzi vedecko-výskumných zamestnancov 
a pedagogických pracovníkov. 

 

Prof. Janovec: 
• pripomenul, že treba zálohovo rozpísať rozdelenie finančných prostriedkov na ústavy MTF 

STU. 
 

Prof. Ulrich: 
• dodal, že vzhľadom na uskutočnené nesystémové kroky treba najskôr analyzovať vzniknutú 

situáciu, urobiť nápravné kroky, pričom pravidlá musia byť jednoznačné. 
 

Pror. Horňák: 
• informoval, že dňa 28.03.2011 bol na STU prerokovaný rozpočet STU.  

 

Doc. Čambál informoval o: 
• schvaľovaní prorektorov STU: 

Funkciu prorektorov počas funkčného obdobia 2011 – 2015 budú zastávať:  
doc. Ing. František Horňák, PhD. – pre oblasť vzdelávania a zahraničné vzťahy,  
prof. Ing. Marián Peciar, PhD. – pre oblasť spolupráce s praxou,  
prof. Ing. Milan Sokol, PhD. – pre oblasť investičného rozvoja,  
prof. Ing. Stanislav Biskupič, DrSc. –  poverený funkciou prorektora pre oblasť vedy a výskumu.  

• schvaľovaní členov Vedeckej rady STU (za MTF STU boli schválení prof. Moravčík, prof. 
Peterka, pror. Horňák a hosťujúci prof. Kupča), 

• prerokovaní Správy o činnosti STU za rok 2010, 
• aktualizácii dlhodobého zámeru STU, 
• priebehu príprav volieb do AS STU, ktoré na MTF STU začínajú 31. 03. 2011. 

 
3. RADA RIADITE ĽOV 
 

O zasadnutí rady riaditeľov informoval prof. Ing. Jozef Janovec, DrSc. Na zasadnutí sa rokovalo  o 
delení finančných prostriedkov na ústavy MTF STU.  
 

4. RADA VEDÚCICH ODBOROV 
 
O ostatnom zasadnutí rady vedúcich odborov, ktoré sa uskutočnilo dňa 03. 03. 2011 informovala 
PhDr. Kvetoslava Rešetová, PhD. Zároveň distribuovala „Termínovník odborov“, ktorý informuje 
o dôležitých termínoch jednotlivých odborov MTF STU.  
 

5. RÔZNE         
 

Prod. Grgač informoval o:  
• vypísaných výzvach k podávaniu projektov KEGA a VEGA, 
• zverejnenej výške dotácii na projekty VEGA, 
• o zasadnutí Evaluačnej komisie v zasadačke dekana, na ktorom sa budú hodnotiť publikačné 

výstupy. 
 

Prod. Vidová informovala o: 
• Dni MTF STU, ktorý prebehne dňa 30. 03. 2011 (zahájenie sa uskutoční v priestoroch 

Cinemax Trnava, potom pokračuje obedom v jedálni ŠD a J M. Uhra na ul. Jána Bottu),  
• monitoringu spokojnosti stravovania zamestnancov a študentov v stravovacích zariadeniach 

MTF STU v Trnave, v ktorom mohli zamestnanci vysloviť svoje námety na zlepšenie v oblasti 
stravovania, v priebehu týždňa prebehne spracovanie dotazníka, 

• návrhoch na partnerstvá medzi ústavmi a externými partnermi z akademickej a podnikateľskej 
sféry, vedúcej OPOM treba do 30. 03. 2011 zaslať príslušné návrhy, 
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• nedostatočnom využívaní elektronického informačného panelu, ktorý je umiestnený oproti 
vstupu do budovy pavilónu Z.  

 
Rozhodnutie č. 32 KD 2010/2011 
KD MTF STU  rozhodlo, že informácie na elektronickom informačnom paneli oproti vstupu do 
budovy pavilónu Z budú zverejnené až po schválení riaditeľom ústavu alebo vedúcim odboru. 
Následne treba informáciu odoslať pani Červenkovej z OKIS-u a  vedúcemu OKIS Ing. Otčenášovi. 
Z: v texte                 T: ihneď 
  
Dekan fakulty: 

• požiadal riaditeľov ústavov a vedúcich odborov, aby informovali svojich podriadených  
o spôsobe  evidovania  Dňa  MTF v dochádzkovom systéme. V prípade neúčasti zamestnanca 
na Dni MTF je zamestnanec povinný zotrvať na pracovisku, čerpať dovolenku, prípadne 
nahradiť ju iným zákonným spôsobom opustenia pracoviska, 

• prevádzke Centra excelentnosti, ktorá si vyžaduje zvýšené náklady na prevádzku, finančné 
prostriedky bude treba čerpať z rezerv alebo ich treba hľadať tam, kde to neohrozí činnosť 
fakulty. 

• návšteve doc. Hájnika, s ktorým hľadal spoločné riešenia fungovania výučby na Detašovanom 
pracovisku. 

 
Prof. Ulrich: 

• požiadal, aby pri obhajobách dizertačných prác, ktoré prebiehajú v anglickom jazyku, bola pre 
absolventov k dispozícii  dokumentácia  (napr. protokol o absolvovaní štúdia) v anglickom 
jazyku, 

• požiadal o aktualizáciu systemizácie miest  na ústave. 
 

Prof. Balog: 
• vyjadril potrebu obsadenia dvoch miest  vedecko-výskumných pracovníkov na UBEI od 1. 9. 

2011. 
 

Prof. Janovec. 
• upozornil na finančné záležitosti ústavov a konštatoval, že niektoré ústavy silne pociťujú 

nedostatok finančných prostriedkov na zabezpečenie pedagogického procesu, 
• navrhol, že by bolo vhodné na každého interného doktoranda prideliť grant, 
• informoval o chýbajúcich peniazoch na riešenie experimentálne orientovaných záverečných 

prác, 
• dodal v súvislosti s výskumnou náročnosťou, že sú tu aj iné zdroje napr. získané z projektov 

alebo z PČ; bolo by vhodné niektoré položky napr. plyny a kvapaliny,  pokryť zo zdrojov 
fakulty. 

 

Prod. Grgač : 
• informoval o potrebe prehodnotenia prideľovania vreckového doktorandom pri zahraničnej 

pracovnej ceste v súvislosti s novou legislatívou,  
 

Ing. Štefánková: 
• upozornila v súvislosti s finančnou náročnosťou popísanou riaditeľom UMAT na prípadný 

finančný zdroj krytia určitých finančných potrieb (vložné na konferencie) na PhD. štúdiu z 10 
% navýšenia štipendií v súvislosti s novou Metodikou rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu, 

• informovala o  prihláškach  na doktorandský seminár- IDS 2011, pribudlo 56 prihlášok, zo 
zahraničia je tam cca 11 prihlásených,  

• informovala o príprave Študentskej vedeckej konferencie, budú distribuované materiály,  
• informovala o  počte prihlášok na bakalárske štúdium pre vysvetlenie: rozdiel medzi 

papierovými a elektronickými prihláškami: elektronická prihláška nie je ešte definitívna 
prihláška, je potrebné ju mať prevedenú a doručenú v papierovej forme, vtedy je prihláška 
relevantná, 

• informovala o predpoklade, že v tomto roku  bude menej prihlášok, málo prihlášok je na  
Detašovaných pracoviskách, napr. v Komárne cca 12 elektronických a 2 v papierovej forme.  
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• informovala o Dni otvorených dverí v Komárne, akcii, ktorá bola pripravená na veľmi dobrej 
úrovni pracovníkmi DP, 

• sa informovala, či je možné vyriešiť schvaľovanie dokladov (objednávky, faktúry) 
cez MAGION  aj počas pracovných ciest cez mailovú poštu, bez prítomnosti  na pracovisku. 

 

Prod. Mišútová pripomenula, že nemožno robiť predčasné závery na základe porovnania počtu  
prihlášok z 25.03.2011 a 31.03. 2010, keďže v posledných dňoch prichádza prihlášok najviac. 

 
Ing. Otčenáš informoval o: 

• sieťach, ktoré sa budú robiť cez víkend; PC budú fungovať, ale nebude fungovať internet, ak 
sa prácu nepodarí vykonať cez sobotu, bude sa pokračovať aj v nedeľu .  

• spustení wifi siete po prerobení sietí na budove  T a na TL . 
 

Doc. Čambál: 
• upozornil, že pri zmenách  v sieťach treba o tom informovať všetkých, nakoľko  pri zásahoch 

do učební počas semestra to komplikuje situáciu v učebniach, 
• požiadal, aby OKIS pri zmenách konfigurácie PC v učebniach počas semestra s predstihom 

informoval príslušných vyučujúcich o týchto zásahoch, pretože opakovane bol narušený 
priebeh výučby v týchto učebniach.  

 

Ing. Otčenáš: 
• odpovedal, že je potrebné napísať oficiálnu žiadosť na rektorát STU. 

 

Ing. Ďurišová: 
• pripomenula, že do 31.03. 2011 je treba odovzdať majetkové priznania, 
• otvorila tému výberových konaní na vysokoškolských učiteľov nad 65 rokov;, od 01.10. 2010 

sa zmenil zákon. 
 

Doc. Bílik informoval o: 
• zasadnutí zamestnaneckej rady MTF STU, kde sa zamerali najmä na otázku sociálneho fondu, 
• schvaľovaní príspevkov zo sociálneho fondu, riešil sa najmä príspevok z dôvodu dlhodobej  

práceneschopnosti a príspevok na filmové predstavenie ku Dňu MTF STU, 
• možnostiach čerpania sociálneho fondu,  požiadal riaditeľov ústavov, aby informovali svojich 

zamestnancov o týchto možnostiach, 
• autorských honorároch – doc. Moravčík, či zmena ovplyvní záujem autorov o publikovanie 

edičného plánu, či sú to už skriptá, učebnice a podobne. 
 

Doc. Vidová: 
• informovala, že príspevky zo sociálneho fondu budú prejednané na Vedení fakulty. 

 

Dekan fakulty: 
• odovzdal odkaz od p. Kovára člena AS STU na prod. Vidovú, Ing. Ďurišovú a doc. Bílika 

a vyzval ich,  uvažovať o založení odborovej organizácie. Zároveň dekan fakulty poveril prod. 
Vidovú, aby zistila predbežný záujem  založenia Odborovej organizácie.  

 

Bc. Ondruška: 
• položil otázku, prečo študenti  platia poplatky za doklady o potvrdení o štúdiu v anglickom 

jazyku. 
 

Ing. Štefánková: 
• objasnila situáciu s tým, že je to  v súlade so Smernicou rektora o poplatkoch na akademický 

rok 2010/2011. 
 

PhDr. Rešetová informovala o: 
• predložených materiáloch (Informácie OPOM), ktoré distribuovala všetkým prítomným, 
• príprave materiálu na najviac frekventované otázky využívania informačných zdrojov, 
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• Public Relations – každý dostal nový Annual Report v novej podobe, určitá časť nákladu bola 
presunutá na OAKČ, určitá časť na SEDE, s tým, že web stránky boli aktualizované v takom 
rozsahu, ako uvádza uvedená tabuľka,  

• organizačnom zabezpečení Dňa MTF STU, 
• naplnení prezentácie pre obchodnú a priemyselnú komoru, ktorá zastrešuje trnavský región 

a zároveň poďakovala prof. Janovcovi a prod. Peterkovi,  
• Dies Iovis Occursus, 14. 04. 2011 bude prednášať Dr. Adamová na tému o Autorských 

právach.  
 

Ing. Halada informoval: 
• že dňa 07. 03. 2011  bolo podaných 6 projektov z operačného programu vzdelávanie,   
• o výzve o  spolupráci so súkromným sektorom, ak má niekto záujem, treba informovať Ing. 

Haladu,  
• o Príkaze  rektora č. 1/2011, kde zákon ukladá povinnosť zverejňovať zmluvy na internet, 

a taktiež i objednávky a faktúry, ktoré prislúchajú  k týmto zmluvám. Treba vyžadovať 
zmluvy vo  formáte doc. 

 

Dekan zahájil  diskusiu o možnom zastrešení zmlúv pracoviskami MTF STU. Momentálne má 
informáciu, že najviac zmlúv je evidovaných na CTTE. 
 
Prod. Mišútová: 

• požiadala riaditeľov ústavov o návrh koeficientov na prideľovanie motivačných štipendií 
doktorandom na II. štvrťrok , 

• informovala o zmenách  v Metodike rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým 
školám na rok 2011 týkajúcich sa motivačných štipendií pre doktorandov. 

 

Rozhodnutie č. 33 KD 2010/2011 
KD MTF STU nariaďuje riaditeľom ústavov aby aktualizovali koeficienty na prideľovanie 
motivačných štipendií doktorandom na II. štvrťrok v  excelovskom súbore, ktorý im začiatkom apríla 
pošle prod. Mišútová (najneskôr do 20. apríla 2011). 
Z: v texte                             T: v texte 
 

Ing. Štefánková: 
• apelovala na riaditeľov ústavov, aby kontrolovali dochádzku interných doktorandov, ktorá je 

usmernená univerzitnou legislatívou. 
 

Dekan Moravčík: 
• zdôraznil, že pracovný čas musia dodržiavať všetci zamestnanci, nielen  doktorandi, aj 

nepedagogickí  zamestnanci. 
 
Prod. Peterka predložil:  

• porovnanie podnikateľskej činnosti v termíne od 01. 01. 2011 do 29. 03. 2011 
• prehľad výnosov jednotlivých ústavov a odborov za rok 2010. 

 
Dekan fakulty  sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí KD a ukončil zasadnutie. 
 
 
 

Zapísali: Ing. Ivona Remenárová   29. 03. 2011 
  Lívia Kadlečíková  
                  prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík 
Overila: Ing. Jaroslava Ďurišová           dekan MTF STU  


